
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely készült 2012. május 15. napján Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és 
Környezetvédelmi  Bizottságának  a  Polgármesteri  Hivatal  hivatalos  helyiségében  nyilvánosan  megtartott 
ülésén.

Jelen vannak: jelenléti ív szerint
Jegyzőkönyvet vezeti: Meszner Mónika igazgatási előadó

Makay  István,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke köszöntötte  a  megjelenteket  és 
megállapította, hogy az ülés határozatképes. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy Hunya Krisztina bizottsági tag 
jelezte,  nem tud  részt  venni  az  ülésen,  Hajdu  Józsefné  bizottsági  tag  pedig  kicsit  később  érkezik.  Dr.  
Mosolygó Sára képviselő asszony és Gyanó János herceghalomi lakos jelezték, hogy az Egyebek napirendi  
pontban szót kérnek.
Makay  István,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke javasolta,  hogy  a  messziről  érkezett 
meghívottra tekintettel az 5. napirendi pontot tárgyalja először a bizottság, másodikként pedig a 6. napirendi 
pontot.

A módosító  indítványt  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  jelenlévő 4  tagja  egyhangúlag,  4  igen 
szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta.

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke javaslatot tett a módosított napirendi pontok 
elfogadására:

1. .Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár Alapító Okiratának módosítása
Előadó: Dr. Szmodis Jenő jegyző

2. Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár átszervezésének megvitatása
a.) Sportcsarnoki és Könyvtári feladatok kiszervezése
b.) Könyvtár létrehozása

Előadó: Dr. Szmodis Jenő jegyző
Meghívott: Varga-Tóth Csaba intézményvezető

Jóna Dávid könyvtáros
Göbölös Izolda közoktatási szakértő

3. A gyermekjóléti szolgálat 2011. évi munkájáról szóló beszámoló
Előadó: Neszmélyi Imre, a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Gondviselés Háza Páty 

gyermekjóléti szolgálatának szakmai vezetője
Meghívott: BKTT Szociális és Gyermekjóléti Intézetének képviselője

4. Az önkormányzat 2011. évi gyermekvédelmi beszámolójának megvitatása
Előadó: Dr. Szmodis Jenő jegyző

5. A Herceghalmi Birkózó Iskola Sportegyesület támogatási kérelme
Előadó: Erdősi László polgármester
Meghívott: Lacza Ádám alelnök

6. Herceghalomi Kempo Dojo Sportegyesület támogatási kérelme
Előadó: Erdősi László polgármester
Meghívott: Lacza Ádám alelnök

7. Esküvői külső helyszín kijelölése
Előadó: Dr. Szmodis Jenő jegyző

8. Augusztus 20-i ünnepség előkészítése
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Előadó: Izsák Irén közművelődési koordinátor

9. Parlagfű-mentesítő nap előkészítése
Előadó: Izsák Irén közművelődési koordinátor

10. E G Y E B E K

A módosított  napirendet  a Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 4 tagja egyhangúlag,  4 igen 
szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta.

1. Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár Alapító Okiratának módosítása  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

Dr.  Szmodis  Jenő  jegyző  elmondta,  a  Képviselő-testület  előző  ülésén  döntött  a  6.  óvodai  csoport 
beindításáról. Ahhoz, hogy a változás átvezethető legyen a törzskönyvi nyilvántartáson, szükséges, hogy a 
Képviselő-testület elfogadja az intézmény alapító okiratának módosítását, illetve a módosítással egységes  
szerkezetét.

Kérdés, hozzászólás nem lévén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 4 tagja egyhangúlag, 4  
igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-
testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
................/2012.(V.22.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
az Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár Alapító Okiratának 

módosítását, illetve egységes szerkezetét – a mellékelt szöveggel 
megegyezően – elfogadta.

Határidő: azonnal.
Felelős: törzskönyvi bejegyzés céljából továbbításért 

Dr. Szmodis Jenő jegyző.

Kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

2. Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár átszervezésének megvitatása  
a.) Sportcsarnoki és Könyvtári feladatok kiszervezése
b.) Könyvtár létrehozása

Dr. Szmodis Jenő jegyző  tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Humán és Környezetvédelmi Bizottság előző 
ülésén részleteiben tárgyalta az intézmény átszervezésének várható következményeit. A közoktatási törvény 
lehetőséget  ad  mind  a  könyvtári,  mind  a  testneveléssel  kapcsolatos  iskolai  feladatok  helyszínének 
szerződéses módon történő biztosítására, abban az esetben, ha változatlan színvonalon biztosítja továbbra is a 
fenntartó a feladat ellátását. 
Szerződés  lesz  arra  az  önkormányzat  és  az  intézményvezető  között  a  sportcsarnok,  illetve  a  könyvtár 
igazgatója és az önkormányzat között arról,  hogy a mindenkori Pedagógiai Programban foglalt  feladatok  
teljesítéséhez továbbra is térítésmentesen a fenntartó az intézmény rendelkezésére bocsátja a sportcsarnokot,  
illetve a könyvtárat.
Az intézmény átszervezéséhez szükséges először az intézményről  a könyvtári  és sportcsarnoki  feladatok 
leválasztásáról szóló képviselő-testületi döntés, a döntés átvezetése az oktatási-nevelési intézmény alapító 
okiratán.  Döntés  szükséges  a  könyvtár  létrehozásáról,  illetve  az  új  intézmény  alapító  okiratának 
elfogadásáról, hogy már új intézményi formában kezdődhessen a következő oktatási-nevelési év.

Gőbölös  Izolda  közoktatási  szakértő megköszönte  a  bizalmat.  Elmondta,  amikor  személyesen  járt  a 
szakvélemény elkészítése miatt az intézményben, és ott beszélt a fenntartó képviselőjével azt tapasztalta, a  
fenntartó büszke az intézményre, fontosnak tartja annak jövőjét.
Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a közoktatási szakértő azt vizsgálja, hogy a tervezett intézményátszervezés  
a jogszabályi feltételeknek megfelel-e:
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− megfelelő színvonalon gondoskodik-e a fenntartó a szolgáltatás folytatásáról
− kikérte-e az átalakítás előtt az érintettek véleményét
− nem jelent-e túlzott terhet az átszervezés a gyermekeknek, illetve a szülőknek.

A megfelelő  színvonal  a  tárgyi  és  személyi  feltételek  biztosítását  jelenti.  A tárgyi  feltételek  adottak,  
speciálisak.  A személyi  feltételek kapcsolatos személyes véleménye:  a könyvtár honlapján a hitvallásban 
olvasta, hogy a könyvtár a község XXI. századi tudásközpontja szeretne lenni.
A szakvélemény  végén  található  további  feladatok  felsorolása  személyes  véleményét  tartalmazza,  ami  
ajánlás, garancia a változatlan színvonalú munka folytatására.

Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja  megkérdezte, hogy a többcélú intézményekről 
szóló jogszabály megjelent-e már.

Dr.  Szmodis  Jenő jegyző  válaszában  elmondta,  még  nem  jelent  meg.  Remélhetőleg  Hoffman  Rózsa 
államtitkár  asszony előadása  után  már  több  információ  áll  rendelkezésre.  A jelenleg  rendelkezésre  álló 
információk  alapján  az  intézményi  átszervezés  ha  nem  is  tűnik  a  legcélszerűbbnek,  célszerűtlennek 
semmiképpen nem nevezhető.

Hajdu Józsefné, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megérkezett.

dr. Mosolygó Sára képviselő asszony megkérdezte, állnak-e rendelkezésre pontos információk arról, hogy az 
önállóan  működő  könyvtár  milyen  plusz  költségeket  jelent  a  fenntartónak.  Az  elmúlt  humán  és 
környezetvédelmi  bizottsági  ülésen elhangzott,  hogy valószínűleg a többcélú intézmények esetében – az 
óvodára  utalva  –  az  óvodapedagógusok  bérének  a  finanszírozását  is  átvállalja  az  állam.  Ezen  a 
gondolatmeneten továbbhaladva valószínűleg a könyvtári dolgozók bérét is finanszírozná. Kéri, a Pénzügyi  
és  Településfejlesztési  Bizottság  ülésén  térjenek  ki  részletesen  a  költségek  megvitatására,  mivel  ezt  is  
mérlegelni kell a döntés meghozásánál.

Dr. Szmodis Jenő jegyző megköszönte a kérdést. Az állam valószínűleg csak a kötelező feladatok körére 
biztosít fedezetet. Ebbe bizonyára beletartozik az iskolai könyvtár, de a községi könyvtári szolgáltatás már  
nem.  Az  iskolai  könyvtári  tevékenység  azonban  ellátható  szerződéses  formában  is,  erre  jogszabály 
lehetőséget biztosít. A képviselő asszonynak igazat ad abban, hogy a döntésnél az előnyöket és a hátrányokat  
mérlegelni kell.

Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megkérdezte, Herceghalom számára kötelező-e a 
községi könyvtári feladat ellátása.

Jóna Dávid könyvtáros elmondta, igen kötelező, melyet a fenntartó többféle módon is biztosíthat.

dr.  Mosolygó  Sára képviselő  asszony javasolta  látogatottság  arányos  foglalkoztatás  megvalósítását  a 
könyvtárban  dolgozók  létszámának  meghatározásához.  Az  előző  bizottsági  ülésen  elhangzott,  hogy  a 
munkajogi jogutódlás biztosított, ez viszont nem került be a jegyzőkönyvbe, ezt kéri, hogy kerüljön be.

Dr. Szmodis Jenő jegyző elmondta, hogy a Könyvtár alapító okiratának 5. pontja a generális jogutódlást 
biztosítja.

Erdei László, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, a döntésnél fontos figyelembe venni 
azt,  hogy a könyvtárat  az önkormányzat  saját pénzéből  építtette,  a belső építészek társadalmi munkában  
tervezték  meg  a  belső  tereket,  ezért  szavaz  arra,  hogy  önkormányzati  fenntartású,  önállóan  működő 
intézmény legyen a könyvtár.

Dr.  Szmodis  Jenő  jegyző elmondta,  hogy  oktatási-nevelési  intézmény  átalakításáról  lévén  szó,  az 
átszervezésről szóló döntést május 31-ig meg kell hozni. Amennyiben a jogszabályi változások más irányba  
mutatnak, az átszervezést ismét meg lehet tenni.

Egyéb kérdés,  hozzászólás nem lévén a Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja 4 igen  
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szavazattal, 1 tartózkodás mellett, nem szavazat nélkül az alábbi határozati javaslatokat terjeszti a Képviselő-
testület elé:

E  gyszerű szótöbbségű határozat  

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
................/2012.(V.22.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
a könyvtári és sportcsarnoki feladatokat az 

Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár 
oktatási-nevelési intézményről leválasztja.

Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár Alapító Okiratának módosítását, 
illetve egységes szerkezetét 

a mellékelt szöveggel megegyezően –
elfogadja.

Határidő: azonnal.
Felelős: törzskönyvi bejegyzés céljából továbbításért 

Dr. Szmodis Jenő jegyző.

Egyszerű szótöbbségű határozat

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
................/2012.(V.22.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
Herceghalom Községi Könyvtárát, mint önállóan működő intézményt megalapítja.

 Herceghalom Községi Könyvtárának Alapító Okiratát 
a mellékelt szöveggel megegyezően –

elfogadja.
Határidő: azonnal.

Felelős: törzskönyvi bejegyzés céljából továbbításért 
Dr. Szmodis Jenő jegyző.

 Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

3. A gyermekjóléti szolgálat 2011. évi munkájáról szóló beszámoló  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

Neszmélyi  Imre röviden  bemutatta  a  tevékenységüket,  majd  kérte  a  jelenlévőket,  hogy  tegyék  fel 
kérdéseiket.

dr. Mosolygó Sára képviselő asszony megkérdezte, lesz-e az idén nyári tábor és azon részt tudnak-e venni 
herceghalomi gyermekek.

Neszmélyi Imre válaszában elmondta, igen az idén úgy tűnik, nem ütközik a Czinege Marika tanítónő által  
minden  évben  szervezett  szociális  táborral.  Elmondta,  hogy  ez  a  tábor  egyedülálló  a  környéken,  más  
településen nincs ilyen.

Erdei László, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megkérdezte, hogy a gondozottak számában 
van-e dávidmajori vagy háromrózsai gyermek.

Neszmélyi Imre válaszában elmondta, hogy nincs, hiszen ők Etyekhez, illetve Mányhoz tartoznak.

Csizmadia  Zsuzsa  alpolgármester megkérdezte,  hogy  kábítószer  fogyasztás  miatti  jelzés  érkezett-e  a 
gyermekjólét felé.
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Neszmélyi Imre válaszában elmondta, ilyen jellegű jelzés nem volt.

Tóth Etelka, a BKTT Szociális és Gyermekjóléti Központjának szakmai vezetője tájékoztatta a jelenlévőket, 
hogy  Herceghalomban  12  fő  él  a  jelzőrendszeres  házi  segítségnyújtás  igénybevételének  lehetőségével.  
Minden igénybe vevő eleget tesz a szociális törvényben foglalt előírásoknak, a 65. életévüket betöltötték, 9fő  
75  és  90  év  közötti  életkorban  van.  Rendszeres  a  kapcsolattartás  velük,  negyedévente  felkeresik  az  
érintetteket,  ekkor ellenőrzik a készülékeket is,  illetve az eltelt  3 hónap eseményeiről (gyógyszer váltás,  
újabb betegség, stb) tájékozódnak. Kérik őket, ha bármi gyanúsat észlelnek, azonnal jelezzenek.

Erdei  László,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tagja megkérdezte,  mennyire  gyakori  a 
bejelentkezés.

Tóth Etelka válaszában elmondta, a kivonuló szolgálatnak 2011-ban 3-szor kellett Herceghalomba jönnie.

Hajdu Józsefné, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az ADHD 
Alapítvány külföldre költözött, ezért szeretne ő, mint fejlesztő pedagógus a nehezen kezelhető gyermekek 
részére tábort szervezni, melyhez kéri a gyermekjóléti szolgálat segítségét.

Károly Katalin, a BKTT Szociális és Gyermekjóléti Központjának vezetője tájékoztatta a jelenlévőket, hogy 
a  Magyar  Máltai  Szeretetszolgálat  Gondviselés  Háza  Páty Családsegítő  és  Gyermekjóléti  Szolgálatával  
nagyon jól tudnak együtt dolgozni. A társulás oka elsősorban anyagi, a legfőbb cél a jövőre nézve olyan  
társulási forma keresése, ami a szolgáltatás változatlan színvonalon történő nyújtása mellett a legkevesebb  
anyagi terhet rója az önkormányzatokra.

Teller  Tamásné,  Budaörs  Város  Gyámhivatalának vezetője röviden  ismertette  a  2011.  évi  munkájukat, 
amelyről az írásos anyagot átadta az ülésen és kérte, hogy az jusson el a képviselő-testület tagjaihoz.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal, nem szavazat és  
tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé:

Egyszerű szótöbbségű határozat

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
…  ..../2012.(V.22.) számú h a t á r o z a t a:  

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Gondviselés Háza – 

Páty Gyermekjóléti Szolgálatának 
2011. évi tevékenységéről szóló beszámolóját 

 a Budaörs Kistérség Többcélú Társulással kötött szerződés 
alapján ellátott feladatokról  módosítás és kiegészítés nélkül 

– a melléklettel megegyezően - 
elfogadja.

Határidő: azonnal.
Felelős:Erdősi László polgármester.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

4. Az önkormányzat 2011. évi gyermekvédelmi beszámolójának megvitatása  
(írásbeli előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 
igen szavazattal,  nem szavazat és tartózkodás nélkül  az alábbi határozati  javaslatot  terjeszti  a  képviselő-
testület elé:
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Egyszerű szótöbbségű határozat

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
…  ..../2012.(V.22.) számú h a t á r o z a t a:  

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
a 2011. évi gyermekvédelmi tevékenységről szóló beszámolót a 

 módosítás és kiegészítés nélkül 
– a melléklettel megegyezően - 

elfogadja.
Határidő: 2012. május 31.
Felelős:Dr. Szmodis Jenő jegyző.

Kérdés, hozzászólás nem lévén Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

5. A Herceghalmi Birkózó Iskola Sportegyesület támogatási kérelme  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

Csizmadia  Zsuzsa  alpolgármester tájékoztatta  a  jelenlévőket,  hogy  a  Polgármester  úr  visszavonja  a 
határozati  javaslatát  és  a  rendkívüli  gyermekvédelmi  támogatás  keret  terhére,  saját  hatáskörben,  egyedi 
elbírálás alapján állapít  meg támogatást  tekintettel arra, hogy a civil  szervezetek január 31-ig kell,  hogy 
leadják a programtámogatási kérelmüket, azonban a táborban jó lenne, ha minél több gyermek részt tudna 
venni.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság a tájékoztatást tudomásul vette. A napirendi pont tárgyalása során 
döntés, határozati javaslat nem született. 

6. Herceghalomi Kempo Dojo Sportegyesület támogatási kérelme  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

Csizmadia  Zsuzsa  alpolgármester elmondta,  hogy  a  civil  szervezetek  program-  és  működési  költség 
pályázatát  minden  évben  január  31-ig  kell  benyújtaniuk  az  önkormányzat  felé.  Tudja,  hogy  ez  a 
Sportegyesület  esetében  azért  maradt  el,  mert  a  bejegyzés  még  folyamatban  volt.  Természetesen,  ha  a  
képviselő-testület úgy dönt, támogathatja a rendezvényt.

Izsák Irén,  a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta,  jelezte mind a koncepció,  mind a 
költségvetés  tárgyalásánál,  hogy  három  civil  szervezet  bejegyzése  folyamatban  van,  gondolni  kell  a  
programjaik esetleges támogatására. Erre azt a választ kapta, hogy a tartalék keret terhére ez megtörténhet.

Lacza Ádám elmondta, hogy a sportegyesületek bejegyzés még ma is papír alapú és igen nehézkes. Jövőre 
természetesen időben benyújtja a pályázatot, idén ez a bejegyzési folyamat miatt nem történt meg. Idén még  
több rendezvényt szeretne Herceghalomba hozni.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal, nem szavazat és  
tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a képviselő-testület elé:

Egyszerű szótöbbségű határozat

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
…  .../2012. (V.22) számú határozata:  

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Herceghalmi 
Kempo Dojo Sportegyesület programtámogatási kérelmét elfogadja.
Határidő: 2012. május 31.
Felelős: Erdősi László polgármester

Pénzügyi Csoport
Lacza Ádám Illés alelnök. 
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Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

7. Esküvői külső helyszín kijelölése  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 
igen szavazattal,  nem szavazat és tartózkodás nélkül  az alábbi határozati  javaslatot  terjeszti  a  képviselő-
testület elé:

Egyszerű szótöbbségű határozat

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
.........../2012. (V.22.) számú határozata

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
az anyakönyvekről, a házasságkötési eljárásról és a névviselésről

szóló 1982. évi 17. tv.erejű rendelet 15/A.§. (2) bekezdése értelmében
a házasságkötésre, illetőleg a családi események társadalmi 

megünneplésére az Abacus Business&Wellness Hotel területét
kijelöli.

Határidő: azonnal.
Felelős: Dr. Szmodis Jenő jegyző.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

8. Augusztus 20-i ünnepség előkészítése  
(írásos tervezet kiküldésre került)

Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja röviden ismertette a tervezett program vázlatát. 
Elmondta, el kell dönteni, az utcabálra bérel-e az önkormányzat sátrat, aminek bérleti díja kb. 300.000,-Ft. A 
Szent István Napi Kupa és az utcabál egészségügyi biztosítási költsége 50.000,-Ft, az utcabálra a 3 fős külsős 
biztonsági szolgálat díja kb. 50-60.000,-Ft. Amennyiben az augusztus 20-i napot a már hagyományos zenés 
ébresztővel szeretné nyitni a testület, akkor annak is költségvonzata van, illetve a községi ünnep bekerülési  
költsége kb. 10.000,-Ft.

Erdei  László,  a  Humán és  Környezetvédelmi Bizottság tagja  megkérdezte,  a 3 fős  biztonsági  szolgálat 
elegendő lesz-e, illetve hol tart a tavalyi verekedés kapcsán indult bírósági ügy, az lezárul-e előreláthatóan  
augusztus 20-ig.

Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, a közeljövőben megy tanúvallomást 
tenni, így kizártnak tartja, hogy jogerős ítélet születik az ügyben augusztus 20-ig. A 3 fős biztonsági szolgálat  
elegendő, mivel a körzeti megbízottak a településen lesznek és szükség esetén 2 percen belül a helyszínre  
érnek.

Szabó György, az ülésen részt vevő civil szót kért.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal, nem szavazat és  
tartózkodás nélkül a hozzászóláshoz hozzájárult.

Szabó György megköszönte a lehetőséget, és a rendezvénnyel kapcsolatosan felhívta arra a figyelmet, hogy a 
West Balkan tragédia óta a zenés rendezvények engedélyezését nagyon komoly feltételekhez kötik.

Dr.  Szmodis  Jenő jegyző válaszában elmondta,  a  jogszabályi  előírásokat  minden alkalommal  betartja  a 
szervező.
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Erdei László, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megkérdezte, hogy a fotókiállítás megvalósul-
e.

Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, hogy szerették volna Kristóf István 
fotókiállítását augusztus 20-án megnyitni, de nem áll össze addigra az anyag. Augusztus 29-én, a Magyar 
Fotográfia Napján lesz valószínűleg a megnyitó.

Csizmadia Zsuzsa alpolgármester felkérte Makay Istvánt, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnökét 
a községi ünnepen az ünnepi beszéd megtartására. Felkérte továbbá Izsák Irén közművelődési koordinátort, 
hogy az ünnepi műsor egyeztetése kapcsán keresse meg Varga-Tóth Csaba intézményvezetőt.

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke a felkérést köszönettel elfogadta.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal, nem szavazat és  
tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé:

Egyszerű szótöbbségű határozat

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
.........../2012. (V.22.) számú határozata

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
az augusztus 18-20-i ünnepségsorozat programtervét

elfogadja.
Határidő: 2012. augusztus 20.
Felelős:Makay István HKB elnök, 

Izsák Irén közművelődési koordinátor.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

9. Parlagfű-mentesítő nap előkészítése  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos anyagot megvitatta, jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen 
szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete
Humán és Környezetvédelmi Bizottságának

11/2012. (V.15.) számú határozata
Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

Humán és Környezetvédelmi Bizottsága a Parlagfű-mentesítő nap programtervezetét
módosítás és kiegészítés nélkül 
- a melléklettel megegyezően - 

elfogadja.
A rendezvény költsége a 2012. évi Környezetvédelmi Alapban rendelkezésre áll.

Határidő: 2012. június 23.
Felelős: Makay István HKB elnök, 

Izsák Irén közművelődési koordinátor.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

10. E G Y E B E K  
A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal, nem szavazat és  
tartózkodás nélkül hozzájárult ahhoz, hogy Gyanó János szót kapjon.
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Gyanó János megköszönte a lehetőséget  és tájékoztatta a jelenlévőket  arról,  hogy az elmúlt  vasárnap a 
móricz-ligeti  játszótér  környékén félnapos hangos rendezvény volt.  A quadok nagy zajt  és  port  csaptak,  
annak  használata  –  megítélése  szerint  –  balesetveszélyes  volt.  Véleménye  szerint  csak  a  szerencsének  
köszönhető, hogy nem történt baj. Felvetette a szervezők felelősségét. Megkérdezte, adott-e engedélyt az 
önkormányzat a közterület használatára.

Dr.  Szmodis  Jenő  jegyző  válaszában  elmondta,  az  önkormányzati  közterületek  rendeltetéstől  eltérő 
használatát a közterület-felügyelő jogosult ellenőrizni. Tájékoztatta arról is a jelenlévőket, hogy a községnek 
1 fő közterület felügyelője van, aki nem tud a hét minden napján rendelkezésre állni. Felhívta a figyelmet,  
hasonló esetekben – az elmondottakat hallva – a rendőrséget kell értesíteni.

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke elmondta, ő is jelen volt a rendezvényen, 
melyen sok család volt. A résztvevők sikeresnek tartották a rendezvényt.

dr.  Mosolygó  Sára  képviselő  asszony elmondta,  tudomása  szerint  Polgármester  úr  Pál  Gábor  útján 
engedélyezte a közterület használatát.

dr. Mosolygó Sára képviselő asszony elmondta, a volt főépítész, Beczner Balázs megkereste azzal, hogy a 
megszüntetett  Tervtanács  tagjai  szívesen  adnak  építésügyi  kérdésekben  –  akár  térítésmenetesen  is  –  
tanácsokat.

Dr. Szmodis Jenő jegyző megköszönte a felajánlást, erről tájékoztatja az építésügyi szakértőt és polgármester 
urat. 

dr. Mosolygó Sára képviselő asszony tolmácsolta Beczner Balázs azon véleményét is, hogy a Tervtanács 
megszüntetésével a tető dőlésszög meghatározása kapcsán joghézag lépett fel.

Dr. Szmodis Jenő jegyző elmondta, holnap erről egyeztet Pál Gábor műszaki előadóval.

dr. Mosolygó Sára képviselő asszony tájékoztatta a jelenlévőket, hogy Hoffmann Rózsa államtitkár asszony 
előadásának időpont változásáról valószínűleg nem értesült minden érintett, mert az eredeti időpontban 4 fő  
is megjelent.

Dr. Szmodis Jenő jegyző elmondta, az időpontváltozásról  e-mailben kaptak tájékoztatást  az érintettek,  3 
ember intézte, holnap utánanéz, ki nem kaphatta meg az üzenetet.

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a családi 
napközi létesítéséről szóló anyagot akkor tudja majd érdemben tárgyalni a bizottság, ha az a  megvalósulás  
útjára lép. 

Egyéb  kérdés,  hozzászólás  nem  lévén,  Makay  István  elnök  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság 
nyilvános ülését 19.55 órakor bezárta.

Kmf.

Makay István
Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke
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